
 

GENERALFORSAMLING 11. APRIL 2024 kl. 19 
 
Henning byder velkommen 
Punkt 1 
Valg af referent: Bolette 
Valg af dirigent Axel dirigent  
Generalforsamling er lovlig indkaldt.  
Den vedtægtsbestemte annonce senest 14 dage før forefindes i Bornholms Tidende 23. 
marts 2024 side 48. 
 
Punkt 2 
Formanden beretning v. Henning Bender 
Det har været et godt år for Snogebæk Borgerforening Travlt, god 
tilslutning til aktiviteter fra byen, øen og ovre fra og siden sidste generalforsamling i april 
2023, 11 styrelsesmøder. Alle både hyggelige og konstruktive, hvor vi vanen tro, ikke haft 
behov for afstemninger.  
 
Målt i deltagere, er tilslutningen steget i forhold til sammenlignelige år 2019 og 2022 Så 
når regnskabet 2023 er i balance, skyldes det på den ene side flere deltager- og 
udlejningsindtægter, på den anden side at vi ikke har hævet afgifter siden fra før 2019. For 
som alle ved havde vi særligt i 2022 en betydelig inflation på omkostninger til materialer, 
fødevarer og lønninger.  
 
14 lørdags-Kræmmermarkederne, Fra 27. maj til 26. august 2023 – uden aflysninger, hvor 
næsten 1000 stader blev solgt. Mange med ”sæsonkort”. Men det kræver frivillige og her 
kniber det særligt ”pladsmænd” og ”kaffedamer”. Allerede nu virker det som om der er 
langt flere kræmmere end frivillige – for vi er i gang. Vi fortsætter i år med 15 markeder – 
fra 18. maj til 24. august – med kun tre gennemgående frivillige. Vi kan dog trøste os med 
at det store behov for æbleskiver søges løst 18. april fra kl. 9:15 med bagning i Folkets 
Hus. 
 
De 7 fællesspisninger bygger jo på at Bøfhold 3 og Bøfhold 1 –  oktober-januar og februar-
april ulønnet sørger for madlavning til mellem 60 og 100 deltagere. Andre har efterlignet 
det, men hos os synes det blot at være blevet mere og mere populært. De foreslås 
videreført 2024/2025 om bøfholdene vil. 
 
Banko, hver mandag aften året rundt siden 1947 og tidligere problemer med 
spillemyndigheden synes afklarede. Også Lyspunktet beror på frivillige – hver mandag 
formiddag (ældregymnastik), Billard mandag-torsdag i overetagen (stolelift til bagtrappen), 
Bridge onsdag eftermiddag. Desværre har vi ikke haft foredrag, der egentlig burde køres 
som de øvrige aktiviteter. Af en gruppe frivillige. Det gælder også arbejdet med 
Snogebæks historie. 
 
Enkeltbegivenheder  
Sankt Hansfesten aflystes i 2023 pga. bålforbud og bålet blev derfor først afbrændt til 
midvinterfesten. 2022 henved 1000 mennesker, der klagede over manglende sang, lyd og 



tale.  Det er dog allerede ordnet med norsk skoleorkester – fra Porsgrunn. Julemarked 
afholdtes 25-26. november og gentages i år 24-25 ved Stine 
 
For børnefamilier 
Onsdagsmøder ved Shelter (Ida), påskemøde (Stine) og Fællesspisning nu 30. april. Egen 
Børne Sankt hans kl. 17. Evt. børnekræmmermarkeder. Men da der er en pæn tilflytning af 
børnefamilier til Snogebæk vil vi meget gerne have kontakt med dem. Ellers dør vi ud som 
et sammenhængende byfællesskab. 
 
Arbejder og tak 
Tak til Ole og Søren for maling af redningsbådshuset, for de store og frustrerende arbejder 
med de udvendige toiletarbejder, elsystemer  vi mangler stadig at løse salens akustik.   
Tak til Alexander der træder ud af bestyrelsen efter 2 år, men formentlig fortsætter med 
arrangementer for børnefamilier og en helt særlig tak til Ole Dahl, der startede i 2017 men 
nu træder ud af styrelsen – men fortsætter med at være i ledelsen for 
kræmmermarkederne. 
 
TAK til en aktiv bestyrelse og alle de frivillige der har muliggjort vore aktiviteter – vi den 15. 
marts i år til en stor medhjælper- og bestyrelsesfest med 68 deltagere. Hertil kommer store 
del af Snogebæks beboere og besøgende der møder op og deltager i vore arrangementer, 
tak også til vore sponsorer. Brugsen og BRK. 
 
Finn, der er spørgsmål om Borgerforeningen vil være med til at forny legeplads? 
Bestyrelsen tager det op til næste møde i samarbejde med havnen 
 
Punkt 3 
Fremlæggelse af regnskab 
Regnskab er godkendt 
 
Punkt 4 
Indkommende forslag 
Ingen forslag 
 
Punkt 5 
Fastsættelse af kontingent 
Der er ingen krav om kontingent 
 
Punkt 6 
Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
På valg er:  

• Jørn modtager genvalg 

• Ulla modtager genvalg 

• Alexander ønsker ikke genvalg 

• Ole ønsker ikke genvalg 
 
Der vælges i lige år 2-3 bestyrelsesmedlemmer og 1- 3 suppleanter. 
Alle er valg for 2 år af gangen. 



 
Bestyrelsen takker Stine Jakobsen, Bjarne Asbahr og Peter Schrøder for at ville stille op 
  
Alle 3 er valgt ind. 
Bente er valgt ind til bestyrelsen. 
 
Punkt 7 
Valg af revisor 
Ivan Quist er valgt 
 
Punkt 8 
Eventuelt 
 
Forslag:  
Carl, til ny akustikloft, se på Dueodde golfklub´s løsning. 
Anders, borgerforeningen skal gøre mere opmærksom på sig selv i forhold til nye borger. 
Mulighed for at live streame foredrag. 
Birgit, forslag om at husstandsomdelt brochure med aktiviteter. 
Stine, der er en facebookgruppe for børnefamilier der kan bruges til information. 
 
Kæmpe stort tak for indsatsen til Ole, som nu træder ud af bestyrelsen. 

 
 
 
 
 
 

 

 


